

تعديل النظام الاساسي لشركة باركن (ش.م.ع)

قبل التعديل

بعد التعديل

الدعوة لحضور الجمعية العمومية المادة (42)

أ- تُوجّه الدعوة إلى المساهمين لحضور الجمعية العمومية بالإعلان في صحيفتين يوميتين محلّيتين، تصدران باللغة العربية والإنجليزية، وبرسالة عبر البريد الإلكتروني ورسالة نصّية قصيرة عبر الهاتف أو كُتُب مُسجّلة، قبل الموعد المُحدّد للاجتماع ب (21) واحد وعشرين يوماً على الأقل، وذلك بعد الحصول على موافقة الهيئة، ويجب أن تتضمن الدعوة جدول أعمال ذلك الاجتماع، وتُرسَل صورة من أوراق الدعوة إلى كل من الهيئة والسلطة المختصة.

الدعوة لحضور الجمعية العمومية المادة (42)

أ- تُوجّه الدعوة باللغة العربية والإنجليزية إلى المساهمين لحضور الجمعية العمومية بالإعلان في صحيفتين يوميتين محلّيتين، أو برسالة عبر البريد الإلكتروني أو رسالة نصّية قصيرة عبر الهاتف أو كُتُب مُسجّلة أو من خلال وسائل التقنية الحديثة، قبل الموعد المُحدّد للاجتماع ب (21) واحد وعشرين يوماً على الأقل، وذلك بعد الحصول على موافقة الهيئة، ويجب أن تتضمن الدعوة جدول أعمال ذلك الاجتماع، وتُرسَل صورة من أوراق الدعوة إلى كل من الهيئة والسلطة المختصة.

التسجيل لحضور الجمعية العمومية المادة (45)

أ- على المساهمين الذين يرغبون في حضور الجمعية العمومية، تسجيل أسمائهم في السجل الإلكتروني الذي تُعده الإدارة التنفيذية لهذا الغرض، قبل الوقت المُحدّد لانعقاد الجمعية العمومية بوقت كاف، ويجب أن يتضمّن هذا السجل اسم المساهم أو من ينوب عنه، وعدد الأسهم التي يملكها أو عدد الأسهم التي يُمثلها وأسماء مالكيها مع تقديم سند الوكالة، ويُعطى المساهم أو من ينوب عنه بطاقة لحضور الاجتماع، يُحدّد فيها عدد الأصوات التي يُمثلها أصالةً أو وكالة، ويصدر من ذلك السجل خلاصة مطبوعة بعدد الأسهم التي مُثّلت في الاجتماع ونسبة الحضور، ويتم إرفاقها بمحضر الجمعية العمومية بعد توقيعها من رئيس الاجتماع ومُقرّر الجمعية العمومية ومُدقّق الحسابات.

التسجيل لحضور الجمعية العمومية المادة (45)

أ- على المساهمين الذين يرغبون في حضور الجمعية العمومية، تسجيل أسمائهم في السجل الإلكتروني الذي تُعده الإدارة التنفيذية لهذا الغرض، قبل الوقت المُحدّد لانعقاد الجمعية العمومية بوقت كاف، ويجب أن يتضمّن هذا السجل اسم المساهم أو من ينوب عنه، وعدد الأسهم التي يملكها أو عدد الأسهم التي يُمثلها وأسماء مالكيها مع تقديم سند الوكالة، ويصدر من ذلك السجل خلاصة مطبوعة بعدد الأسهم التي مُثّلت في الاجتماع ونسبة الحضور، ويتم إرفاقها بمحضر الجمعية العمومية بعد توقيعها من رئيس الاجتماع ومُقرّر الجمعية العمومية ومُدقّق الحسابات.

Parkin Company PJSC Articles of Association Update

BEFORE CHANGES

Invitation to attend the General Assembly Article (42)

A- The shareholders shall be invited to attend the General Assembly by announcing in two local daily newspapers, published in Arabic and English, and by email, text message or registered letter, at least twenty-one (21) days before the scheduled date of the meeting, after obtaining the approval of the Authority. The invitation must include the agenda of that meeting, and a copy of the invitation papers shall be sent to both the Authority and the competent authority.

Registration to attend the General Assembly Article (45)

A- Shareholders who wish to attend the General Assembly must register their names in the electronic register prepared by the Executive Management for this purpose, sufficiently before the time set for the General Assembly to be held. This register must include the name of the shareholder or his representative, the number of shares he owns or the number of shares he represents, and the names of their owners, along with the submission of the power of attorney. The shareholder or his representative shall be given a card to attend the meeting, specifying the number of votes he represents in person or by proxy. A printed summary of the number of shares represented in the meeting and the percentage of attendance shall be issued from that register, and it shall be attached to the minutes of the General Assembly after being signed by the Chairman of the Meeting, the Secretary of the General Assembly, and the Auditor.

AFTER CHANGES

Invitation to attend the General Assembly Article (42)

A- The General Assembly invitation shall be addressed to shareholders in Arabic and English, to attend the General Assembly by announcing in two local daily newspapers, or by email, text message via telephone, registered letters, or through modern technology, at least (21) twenty-one days before the scheduled date of the meeting, after obtaining the approval of the Authority. The invitation must include the agenda of that meeting, and a copy of the invitation papers shall be sent to both the Authority and the competent authority.

Registration to attend the General Assembly Article (45)

A- Shareholders who wish to attend the General Assembly must register their names in the electronic register prepared by the Executive Management for this purpose, sufficiently before the time set for the General Assembly to be held. This register must include the name of the shareholder or his representative, the number of shares he owns or the number of shares he represents, and the names of their owners, along with the submission of the power of attorney. A printed summary of the number of shares represented in the meeting and the percentage of attendance shall be issued from that register, and it shall be attached to the minutes of the General Assembly after being signed by the Chairman of the Meeting, the Secretary of the General Assembly, and the Auditor.